
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klostermarken  

Møde afholdt ved Gitte Rasmussen den 
14/11-2018 kl. 17.45 
Deltagere ved mødet: 
Fraværende: Gitte Hansen 
 
Næste møde afholdes hos Henrik Abel 6 
feb. 2019 

 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 
2. Godkendelse af referat Gitte H. har fået rettet til. 

3. Nyt fra Fælleshusudvalget  
4. Årets gang 2018 JRJ Henrik og Gert siger ok for næste år med JRJ, og der er 

opbakning i bestyrelsen. 
Gert fortæller at kommunen vil rydde op i skoven, det er 
dem der ejer den, vi har ikke overtaget den. Det samme 
gælder fællesarealerne. Kommunen har ikke lavet en 
formel aflevering. Det arbejdes der på. 

5. Tønnesens Vej Oplysning om at salget går godt, pt er der 7 grunde ledige 
6. Krabbes Allé Oplysning om at de udgåede træer er fjernet på Krabbes 

Alle, nu mangles der bare at kommunen planter nye. 
7. Planlægning af nye 

bestyrelsesmøder 
Næste møde er den 6. februar ved Henrik Abel. 

8. Foreløbig regnskab 2018 og 
budget 2019 

Mikkel fremlagde foreløbig regnskab og budget. Det 
færdige kommer på næste møde. 

9. Evt.  
 


